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Adviesraad Sociaal Domein Molenlanden 

 

 Secretariaat: Ingeborg van der Steen 

 M:06 21 63 94 22 

 E: ingeborg.vandersteen@jouwgemeente.nl 

 

 

Beknopt verslag van de vergadering van 20 maart 2023 

 

Aanwezig: Cor Resseler, Peter van den Bosch, Frans Hakkesteeg, Marja de Vries, Frans de 

Jong 

 

Tevens 

aanwezig:  Ria de Die (gast), Menno Keller 

 

Afwezig:  Jan Simons, Sylvia Bouwmeester, Marcella Scheer (allen met kennisgeving) 

 

 

 

 

1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

In het bijzonder Ria de Die, zij krijgt na een kort voorstelrondje, het woord. 

 

        Ria de Die is onafhankelijk cliëntvertrouwenspersoon en vertrouwenspersoon zorg van     

        LSR (Landelijk steunpunt (mede)zeggenschap, bedoelt voor inwoners die te maken  

        hebben met de wmo en participatiewet. Jeugd valt hier niet onder.  

        Het aantal contacten per jaar is relatief laag, gemiddeld 25 voor de regio. Het doel is het      

        voor inwoners laagdrempeliger te maken, contact te zoeken met een  

        vertrouwenspersoon, dan een bezwaar in te dienen bij de gemeente. In de praktijk  

        worden problemen op deze manier eenvoudiger opgelost dan via een bezwaarprocedure.    

        De contacten gaan in de meeste gevallen om de bejegening richting cliënt en soms loopt  

        een traject niet lekker en is de uitkomst niet wat de client verwacht had. Indien gewenst   

        worden cliënten begeleid in eventuele vervolgstappen. Per kwartaal wordt gerapporteerd  

        en aan het eind van het jaar ligt er een verslag, eventueel met aanbevelingen. 

 

De voorzitter bedankt Ria hartelijk voor haar komst en Menno krijgt het woord. 

 

- 11 april is er een beeldvormende avond over het versterken van de welzijnsstructuur. 

Een van de onderwerpen is wat er met de middelen is gebeurd, o.a. het geld voor 

extra inzet op jongeren- en welzijnswerk. Binnenkort is er een evaluatie van Stichting 

Welzijn en wordt de raad om advies gevraagd. 

- De gevraagde uitbreiding voor het sociaal team is een hamerstuk. Dit betekent 

uitbreiding voor sociaal werk, het sociaal team en diaconaal maatschappelijk werk. 

- Op 14 maart was de beeldvormende avond over het koersdocument. In eerste 

instantie was dit om een ieder mee te nemen in het proces. De komende weken 

wordt er meer geëvalueerd over zowel het proces als op inhoud. Menno vraagt de 

adviesraad na te denken op welke wijze zij hierbij betrokken wilt blijven en mailt het 

koersdocument naar de leden 

- Naar aanleiding van een mail van Arnold Stuij; het convenant Sociaal Team is 

geactualiseerd. Hierin staan de samenwerkingsafspraken rondom 

verantwoordelijkheden. Menno mailt het convenant naar de leden. 

- Er komen middelen vrij vanuit het Rijk (spukgelden). Dit is bedoeld voor thema’s 

zoals gezond en actief leven, valpreventie, eenzaamheid etc. Het brengt wel veel 

administratie met zich mee omdat uitgezocht moet worden wat nieuw en wat oud 

geld is. Per onderwerp moet een aanvraag, verantwoording en een plan van aanpak 

worden ingediend.  
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- Nu er gelden beschikbaar zijn wordt Menno gevraagd hoe de gemeente staat 

tegenover een wijk-GGD’er. In de gemeente Sliedrecht zijn de ervaringen hiermee 

positief. Menno vraagt dit na bij zijn collega Marjolein Moria. 

 

Hierna volgt het reguliere vergadergedeelte. 

 

Mededelingen 

- Cindy de Bruin heeft aangegeven niet eerder dan in mei te kunnen aansluiten. 

- Ingekomen stukken komen weer terug op de agenda 

 

2. Vaststellen verslag van 20 februari 2023 

Tekstueel en inhoudelijk 

Pag 2, agendapunt 3, 2e regel, “leven ongeveer 700 mensen in armoede”, moet zijn 

“hebben ongeveer in Molenlanden ongeveer 850 gezinnen risico op armoede”  

Naar aanleiding van het verslag 

- 

 

3. Terugkoppeling gesprek 13 maart, met wethouder Bram Visser en adviesraden 

n.a.v. het debat over de servicepunten 

Rijbewijzen en reisdocumenten kunnen alleen in Bleskensgraaf worden aangevraagd. 

Andere servicepunten zouden open blijven en hiermee zou er dus niets in de 

dienstverlening veranderen. De raad vraagt zich af waar de overige servicepunten dan 

wel voor bedoeld zijn. Dit onderwerp komt terug op de volgende vergadering als 

agendapunt en wordt aan Piet Vat voorgelegd.  

 

4. Brief college mbt aanbesteding Jeugdhulp 

De gesprekken met de gemeente zijn prima en open verlopen. Een ieder kan zich vinden 

in het advies. 

 

5. Notitie organisatiestructuur 

De keuze van Cindy is bekend, zij sluit zich aan bij de werkgroep Jeugd, van Sylvia is nog 

niet bekend bij welke groep zij zich wilt aansluiten. De volgende vergadering komt de 

notitie terug op de agenda.  

 

6. Wijk-GGD’er (nav beschikbaar geld vanuit het Rijk) 
Naar aanleiding van een mail van Catharien Bot is dit als agendapunt genoteerd maar  

had onder de mededelingen moeten vallen. De vraag is uitgezet bij Menno. 

 

7.    Vanuit de werkgroepen 

- De volgende vergadering is op 17 april en valt samen met een online 

ledenbijeenkomst van De Koepel.  

- Jan en Frans Hakkesteeg hebben de thema-avond Leer- en participatieplekken van de  

             adviesraad Sociaal Domein Alblasserdam bijgewoond. Hoewel het meer gericht was    

             op de Drechtsteden was het wel interessant. 

- Er heeft een gesprek plaatsgevonden met Piet Vat en Arnold Stuij naar aanleiding van 

het ongevraagd advies over hulp bij jonge gezinnen. De professionals herkennen zich  

niet in wat beschreven staat. Piet Vat heeft met twee gezinnen gesprekken gevoerd. 

Er komt een reactie op de brief. 

 

8.    Rondvraag 

 - 

 

9.    Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 21:45 uur na een 

ieder bedankt te hebben voor zijn of haar inbreng.  

De volgende vergadering vindt plaats op 17 april van 19.30 – 21.30 uur in de Trouwzaal 

in Hoornaar. 

 

 Verslag: Ingeborg van der Steen 

 Vastgesteld:  

  


